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containing fatty acids and their salts, alcohols, aldehydes and other oxygenated organic compound. Investigated dry foods in the 
form of sludge neutralization station and activated sludge biological treatment plants. The sources of gas generation using waste 
studied as expansion agent of expanded beads are almost all mineralogical components of the waste. Found that the addition of 
the sludge neutralization station leads to a substantial increase in swelling ratio with optimum firing temperatures from 4.1 to 
4.8–5.4. The effectiveness of the additive shown in the wide range of its quantitative Frequency (1–3 wt.% on dry substance).
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С ростом количества пользователей системы обмена данными возникает проблема увеличения нагрузки 
на данную систему. В настоящей работе предлагается несколько этапов перестройки системы обмена данными 
с целью улучшения производительности и уменьшения нагрузки. Для работы с удаленными данными здесь 
рекомендовано введение дополнительного канала информационной обработки, а также разделение функций 
между этими каналами. В ситуации второй перестройки системы предлагается выделение из базы данных под-
матрицы данных, обладающей меньшим информационным интересом, на автономный информационный но-
ситель. Третья перестройка системы заключается в распределении нагрузки между блоками, являющимися 
копиями исходной системы обмена данными, и введении устройства подключения хостов, которое реагирует 
на изменение информационной нагрузки на данную СОД путем соответствующего их состава.
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Growth of data exchange system user number is a cause of load increase.  In this job several phases of data 
exchange system restructuring are proposed. Their purpose is performance improvement and load decrease. Additional 
channel of information processing and function separation between those channels are recommended for work with 
remote data. In the second phase of system restructuring is detaching data sub matrix with less interest in information 
from database to autonomic drive. The third restructuring is load sharing between units which are the same with source 
data exchange system. And creating load balancer, which responds on load change on system.
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В статье предлагается подход к созданию комплексной модели пользователя персонального компьютера, 
основанной на совокупности различных особенностей поведения. Описаны общие принципы работы разрабаты-
ваемой системы контроля и управления деятельностью IT-компаний на основе комплексных моделей сотрудни-
ков. Указано место модели в рамках данной системы. Подробно описывается модель: ее составляющие и формат 
представления данных в ней. Предлагаемый подход позволяет объединить в себе ряд важных биометрических 
характеристик, которые отражают поведение пользователя за персональным компьютером: клавиатурный почерк, 
характер работы с манипулятором «мышь», сетевая активность, активность в рамках операционной системы. В 
целом, модель описывает пользователя с различных точек зрения и затрагивает различные стороны его взаимо-
действия с компьютером. Разработанная модель позволяет достичь существенных результатов при ее использова-
нии, что подтверждается результатами, представленными в ранее опубликованных работах автора.
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The article offers an approach to the creation of a complex model of the PC user, based on the aggregation of 
various features of user’s behavior. The general principles of control and management system for IT-companies based 
on complex employees models are described. Model’s place within this system is specified. Components of the model 
and the it’s data presentation format are described in details. The proposed approach allows to combine a number of 
important biometrics which reflect the user’s behavior over a PC, such as keystroke dynamics, the nature of interaction 
with «mouse» manipulator, user’s network activity, user’s activity whitin the operating system. In general this model 


